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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Do mojego biura zwracaj¹ siê przedsiêbiorcy w sprawach zwi¹zanych ze wspó³prac¹ z zak³adami

energetycznymi. Przedsiêbiorcy funkcjonuj¹cy na rynku budowlanym wskazuj¹ na istniej¹ce w tym za-
kresie bariery, przede wszystkim na d³ugie terminy realizacji przez zak³ady energetyczne ró¿nego rodza-
ju przy³¹czeñ, przed³u¿aj¹ce siê ró¿nego rodzaju uzgodnienia, a to niekorzystnie wp³ywa na
wykonywanie wszelkich inwestycji w zakresie budownictwa, w tym budownictwa mieszkaniowego. Pod-
kreœlê, ¿e przedsiêwziêcia w zakresie budowy mieszkañ maj¹ istotne znaczenie spo³eczne.

Proszê Pana Ministra o opiniê w tej sprawie oraz o ewentualne podjêcie dzia³añ legislacyjnych.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




